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Geachte heer, mevrouw, 

Middels deze brief beantwoorden wij de vragen van mevrouw Woldhuis van 
de Stadspartij over de gevolgen van de beëindiging van de prostitutie in het 
A-kwartier. De brief van de vragensteller treft u aan als bijlage. 

Vraag 1: 
Hebt u er zicht op om hoeveel vrouwen het uit het A-kwartier gaat, die hun 
baan in het A-Kwartier zullen kwijtraken en waar zij naar toe zullen gaan per 
1 januari 2016 of inmiddels al gegaan zijn? Zo ja, wilt u deze informatie met 
ons delen? 

Het gaat om ongeveer 80 vrouwen. Veelal dames die Spaanstalig zijn en 
afkomstig uit Zuid-Amerika, met een Spaans paspoort, die met prostitutie hun 
gezin onderhouden en dus financieel afhankelijk zijn van voldoende 
inkomsten. 

Vraag 2: 
Worden deze vrouwen hulp, arbeidsplaatsen of uitstapprogramma 's 
aangeboden zodat ze wellicht de kans krijgen een betere toekomst op te 
bouwen? Zo nee, waarom niet? En zo ja, wilt u deze informatie met ons 
delen en of het voldoende aansluit bij de vraag en mogelijkheden van zowel 
de organisaties, bedrijven als van de dames zelf? 

We hebben Terwille de opdracht gegeven contact te leggen met de dames om 
expliciet uitstapmogelijkheden onder de aandacht te brengen. Met de dames 
wordt twee maal per week gesproken. De dames staan open voor uitstappen, 
maar vinden alternatief voor hun inkomsten een absolute voorwaarde. Nu we 
contact hebben met de vrouwen in verband met het sluiten van de ramen in 
het A-kwartier, zal een alternatief aanbod worden ontwikkeld. We kijken met 
Terwille in hoeverre we kunnen komen met aanbod toegesneden op deze 
doelgroep. Taal is tevens een grote barrière bij het vinden van ander werk. 



Vraag 3: 
Deelt u de vrees van de Stadspartij dat, indien (een deel van) deze vrouwen 
gaat werken op de tippelzone, de arbeidsomstandigheden van deze vrouwen 
zullen verslechteren en -wat de Stadspartij betreft- moeten proberen te 
voorkomen? Zo nee, waarom niet? 

Onze verwachting is dat de meeste vrouwen, wanneer dit mogelijk is, een 
raam op de Nieuwstad zullen huren.. Een ander deel van de dames zal haar 
geluk gaan beproeven in een ander land. Ook nu werken veel van de dames 
afwisselend in verschillende landen. 

Als vrouwen er wel voor kiezen om op de tippelzone te gaan werken, dan 
verslechteren de arbeidsomstandigheden. Echter er zijn geen signalen dat 
dames werkzaam op het A-kwartier voor de tippelzone zullen kiezen. 

Vraag 4: 
Bent u bereid de omstandigheden op de tippelzone de komende 
tijd zorgvuldig te monitoren en zo nodig actie te ondernemen indien er een 
verandering plaats gaat vinden wat van negatieve invloed zou kunnen zijn in 
welke vorm dan ook? Zo nee, waarom niet? 

We werken nauw samen met de zorg- en veiligheidsorganisaties die zich 
bezig houden met prostitutie. We houden de ontwikkelingen binnen de 
prostitutie hierdoor nauwgezet in de gaten. Als ingrijpen nodig is dan zorgen 
we hiervoor. 

Vraag 5: 
De medewerkers hebben de vraag uitgesproken of er ook financiële middelen 
beschikbaar komen om, los van de problematiek van het A-kwartier, de 
omstandigheden op de tippelzone te verbeteren zoals bijvoorbeeld een nieuw 
gebouw of renovatie voor 'de huiskamer'. Verwacht het college hiervoor in 
de toekomst geld beschikbaar te stellen? Zo nee, waarom niet? 

Vorig jaar is er stevig geïnvesteerd in het huidige gebouw, waardoor de 
huidige huiskamer nog enkele jaren mee kan. De tippelzone wordt 
gemonitord, einde 2016 zullen we kijken hoe de tippelzone functioneert en of 
(fysieke) aanpassingen nodig zijn. Of er (extra) geld geïnvesteerd moet 
worden is dan aan de orde. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris, 
Peter den Oudsten Peter Teesink 
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Met ingang van 1 Januari 2016 komt er een einde aan de prostitutie in het A-kwartier. De Stadspartij 
is een voorstander van deze ontwikkelingen omdat de wijk al jarenlang last heeft van 
geweldplegingen en drugsoverlast. De verwachting is dat dit zal gaan afnemen zodra de 
vergunningen van de prostitutiepanden ingetrokken worden. Het gevolg van deze op zich positieve 
ontwikkeling in de wijk is dat de verschillende dames die nu werkzaam zijn in deze buurt ergens 
anders hun inkomsten moeten zien te genereren. Sommigen zullen wellicht hun werkzaamheden 
kunnen voortzetten in de Nieuwstad, anderen gaan wellicht naar een andere plaats, stad of terug 
naar land van herkomst. Maar het is ook niet ondenkbaar dat er vrouwen zullen zijn van wie hun 
arbeidsomstandigheden zullen gaan verslechteren, en dan doelen wij op de tippelzone aan de 
Bornholmstraat. Dit is wat de Stadspartij betreft een zorgelijke ontwikkeling en deze vrees leeft ook 
onder medewerkers van de tippelzone, zo bleek tijdens een werkbezoek aan ' de huiskamer', een 
'keet' die sinds 1998 er neer is gezet en goed functioneert en medische zorg, hulpverlening en 
veiligheid biedt aan de straatprostituees. De 'huiskamer' is vaak de enige veilige plek voor deze 
dames in hun turbulente en risicovolle bestaan. 

Daarom hebben we de volgende vragen: 

1 Hebt u er zicht om hoeveel vrouwen het gaatuit het A-kwartier gaat die hun baan in 
het A-Kwartier zullen kwijtraken en waar en waar zij naar toe zullen gaan per 1 Januari 2016 
of inmiddels al gegaan zijn? Zo ja, wilt u deze informatie met ons delen? 
3 Worden deze vrouwen hulp, arbeidsplaatsen of uitstapprogramma's aangeboden 
zodat ze wellicht de kans krijgen een betere toekomst op te bouwen? Zo nee, waarom niet? 
En zo Ja, wilt u deze informatie met ons delen en of het voldoende aansluit bij de vraag en 
mogelijkheden van zowel de organisaties, bedrijven als van de dames zelf? 
4 Deelt u de vrees van de Stadspartij dat, indien (een deel van) deze vrouwen 
gaat werken op de tippelzone, de arbeidsomstandigheden van deze vrouwen zullen 
verslechteren en-wat de Stadspartij betreft- moeten proberen te voorkomen? Zo nee, 
waarom niet? 
4 Bent u bereid de omstandigheden op de tippelzone de komende tijd zorgvuldig te 
monitoren en zo nodig actie te ondernemen indien er een verandering plaats gaat vinden 
wat van negatieve invloed zou kunnen zijn in welke vorm dan ook? Zo nee, waarom niet? 
5 De medewerkers hebben de vraag uitgesproken of er ook financiële middelen 
beschikbaar komen om, los van de problematiek van het A-kwartier, de omstandigheden op 
de tippelzone te verbeteren zoals bijvoorbeeld een nieuw gebouw of renovatie voor 'de 
huiskamer'. Verwacht het college hiervoor in de toekomst geld beschikbaar te stellen? Zo 
nee, waarom niet? 

Met vriendelijke groet, 

Marjet Woldhuis 
Stadspartij 


